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President of the Assembly welcomes Ukraine election date 
agreement 
 
Strasbourg, 27.05.2006 - René van der Linden, President of the Parliamentary 
Assembly of the Council of Europe (PACE), today warmly welcomed the 
agreement reached this morning between Ukrainian President Viktor 
Yushchenko and the country’s Prime Minister, Viktor Yanukovych, on the 
holding of parliamentary elections on 30th September 2007. 
  
President van der Linden expressed particular satisfaction at Mr Yushchenko’s 
conclusions that the divergence between them on the matter can thereby be 
considered “finished” through this compromise solution. 
  
“In my talks last week with both political leaders, I stressed the need to avoid 
any type of confrontation over the issue, in the overall interest of Ukraine, its 
citizens and Europe as a whole. This has now been heeded, demonstrating their 
sense of responsibility for the future of the country. The Parliamentary Assembly 
and the Council of Europe will continue to offer their availability in assisting 
Ukraine with all the instruments at the disposal of the Organisation, including in 
observing the elections, upon invitation.” 
 
Ukraine : Le Président de l’Assemblée se félicite de 
l’accord sur la date des élections 
  
Strasbourg, 27.05.2006 - Le Président de l’Assemblée parlementaire du Conseil 
de l’Europe (APCE), René van der Linden, a accueilli aujourd’hui avec une vive 
satisfaction l’accord conclu ce matin entre le Président ukrainien, Viktor 
Iouchtchenko, et le Premier ministre, Viktor Ianoukovitch, en vue de 
l’organisation d’élections législatives le 30 septembre 2007. 
 
Le Président van der Linden a notamment salué les propos de M. Iouchtchenko, 
qui a estimé que son différend avec le Premier ministre sur cette question 
pouvait être considéré comme « réglé » par cette solution de compromis.  
 
« Lors des entretiens que j’ai eus la semaine dernière avec les deux 
responsables politiques, j’ai souligné qu’il fallait absolument éviter toute forme 
d’affrontement en la matière, dans l’intérêt général de l’Ukraine, de ses citoyens 
et de l’Europe tout entière. Ils ont aujourd’hui tenu compte de cette nécessité, 
démontrant ainsi qu’ils étaient conscients de leur responsabilité pour l’avenir du 
pays. L’Assemblée parlementaire et le Conseil de l’Europe continueront d’offrir 
leur assistance à l’Ukraine en utilisant tous les instruments à la disposition de 
l’Organisation, y compris l’observation des élections si elle y est invitée. » 
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